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(folytatás az 1. oldalról) 
Számvevőszék alelnökeként alkalmas lesz arra, hogy a közpénz-
ügyek egy részeként az önkormányzati pénzügyek ellenőrzését is 
felügyelje” − fejtette ki.

A frakcióvezető közölte: nem támogatják, hogy két ÁSZ-alel-
nököt válasszon azonnal az Országgyűlés. Lehetőséget szeretné-
nek hagyni az új számvevőszéki elnöknek arra, hogy alakítsa ki 
álláspontját, van-e egyáltalán szükség az alkotmány rendelkezése 
értelmében második alelnökre, vagy nincs – mondta Lázár János. 
„Mi úgy gondoljuk, hogy az ÁSZ egy alelnökkel és egy elnök-
kel végre normálisan tud majd működni” − zárta tájékoztatóját a 
frakcióvezető.
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Domokos László és a Fidesz 
cserbenhagyta a választókat

Hétfőn – június 14-én – jelentette be Lázár János, a Fidesz frak-
cióvezetője, hogy Domokos Lászlót, Békés megye 5. számú egyé-
ni választókerületének országgyűlési képviselőjét, a Békés Me-
gyei Közgyűlés elnökét jelölik az Állami Számvevőszék elnöki 
pozíciójára.

A Jobbik korábban is ellenezte a Domokos László által töké-
letesen megtestesített pozícióhalmozást, most azonban összefér-
hetetlenség miatt mindenképpen le kell mondania tisztségeiről. 
Felmerül a kérdés, hogy ennek a jelölésnek a tudatában vállalta-e 
az országgyűlési választási kampányt, és a választáson való in-
dulást? Úgy indult-e a választáson, hogy már tudta: a képviselői 
mandátumra csak ugródeszkaként van szüksége? 

Az államtitkári jelöléssel kapcsolatos hírekre Domokos Lász-
ló korábban azt válaszolta, hogy nem vállalja el a felkérést, mert 
„továbbra is a térség fellendítése érdekében kíván dolgozni”. Úgy 
tűnik, hogy a magas fi zetés, amely ráadásul lényegesen hosszabb 
megbízatással jár, már meggyőzte Domokos Lászlót arról, hogy 
„ne a térség fellendítése érdekében dolgozzon”.

A megyegyűlés elnöke már korábban is cserbenhagyta Békés 
megye, és az 5. számú választókerület polgárait, hiszen a me-
gyei közgyűlés kiadványában vallotta be: családjával Budapes-
ten él, és nehezére esik a megye, valamint a főváros között ingáz-
ni. Most végre megoldódhat a probléma, hiszen teljesülhet vágya: 
nem kell többé Békés megyébe jönnie, maradhat még legalább 12 
évig Budapesten.

Samu Tamás Gergő, országgyűlési képviselő, Jobbik
*

Megkértük Domokos Lászlót, hogy refl ektáljon a Jobbik 
képviselőjének felvetésére. A képviselő a honlapján (www.
domokoslaszlo.com) található közleményt ajánlotta fi gyel-

Számvevőszéki elnök lesz?
münkbe, ami a következőképpen szól.

Június 14-én, a Magyar Országgyűlés Fidesz-KDNP  ország-
gyűlési képviselőcsoportja frakcióülésén Domokos Lászlót ne-
vezte meg az Állami Számvevőszék elnöki posztjára, melyről a 
jelölő bizottság jelölését követően, az Országgyűlés kétharmados 
többséggel szavaz, előre láthatólag még a nyári ülésszakán.

Domokos László szervezetfejlesztő szakközgazdász, gazdasá-
gi szakember, sokrétű költségvetési és számvevőszéki tapasztala-
tai és fejlesztő szemlélete miatt kapta a felkérést az Állami Szám-
vevőszék elnöki posztjának betöltésére.

„Hatalmas megtiszteltetés és még annál is nagyobb felelősség 
a jelölés. Ha az Országgyűlés támogatja a jelölésemet, a legjobb 
szakmai tudásom szerint és a legnagyobb alázattal fogom végez-
ni a feladatom. Célom, hogy a törvényességi ellenőrzésen túl tar-
talommal töltsem meg az ÁSZ javaslattételi funkcióját, mellyel 
a kormányt és ezen keresztül az ország lakosságát segíti a haté-
kony gazdálkodás feltételeinek megteremtésében” – fogalmazott 
Domokos László.

Domokos László jelöltsége kapcsán leszögezte: nem készült a 
szerepre, egyéni körzetben indult és nyerte meg negyedszer is az 
országgyűlési választásokat. A feladat – fűzte hozzá – megvá-
lasztása esetén nagy megtiszteltetést jelent majd számára.

Domokos László leszögezte: megválasztása esetén lemond or-
szággyűlési képviselői mandátumáról, illetve megszűnteti az 
ezen kívül álló más esetleges összeférhetetlenségeket is. Elmond-
ta azt is, hogy egyéni körzetében, Szarvason, időközi választást 
kell majd tartani.

Az ÁSZ feladataival kapcsolatban emlékeztetett, a testület fel-
adata a közpénzek, közvagyonnal kapcsolatos ellenőrzések, ezek 
felhasználásnak célszerűségi és hatékonysági vizsgálata.
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2006 és 2010 között a Magyar Országgyűlés Költségvetési, 
pénzügyi és számvevőszéki bizottság alelnöki tisztségét töl-
tötte be. 1998-óta egyéni országgyűlési képviselő Békés me-
gye 5. számú választókerületében. 1998 és 2002 között, majd 
2006-tól ismét a Békés Megyei Önkormányzat elnöke. Veze-
tése alatt a Békés Megyei Önkormányzat egyre nehezedő gaz-
dasági és költségvetési helyzetben tudott hatékonyabbá válni 
és megőrizte stabilitását, mintául szolgálva több önkormány-
zatnak országszerte.

A kampányigéretekhez hí-
ven folyik a munka a Jobbik 
parlamenti frakciójában, s az 
igéreteket betartva végzi mun-
káját Samu Tamás Gergő, a 

Jobbik megyei listás parlamen-
ti képviselője, derült ki a múlt 
héten csütörtökön tartott sajtó-
tájékoztatón, a Belvárosi Sörö-
zőben.

Samu Tamás Gergő első-
ként az ellene folytatott eljá-
rásról szólt, amit tavaly indí-
tottak hivatalos személy elleni 
erőszak miatt (az ezzel kapcso-
latos videókat lehetett látni az 
interneten is). A képviselő ér-
demben nem foglalkozott az 
őt ért vádakkal, mint mondta, 
az ügyészség feladata, hogy a 
bírósági tárgyalás során bizo-
nyítsa a megalapozott gyanút. 
Kampányigéreteihez híven vi-
szont beszámolt arról, hogy 
nem kíván mentelmi jogával 

élni az eljárás során. A parla-
ment Mentelmi Bizottsága múlt 
keddi ülésén felfüggeszteni ja-
vasolta mentelmi jogát, a par-
lament kedden szavazott, és el-
fogadta a mentelmi jog felfüg-
gesztését. Samu Tamás meg-
jegyezte, hogy vele egyidőben 
még négy képviselőnek – köz-
tük Babák Mihálynak a Fi-
desz megyei listás képviselőjé-
nek – mentelmi jogát is kérték 
felfüggeszteni, de az ő esetük-
ben a bizottság és a parlament 
is úgy vélte, képviselői munká-
jukat akadályozná a mentelmi 
jog felfüggesztése. Leszögezte 
Samu Tamás azt is, hogy képvi-
selői mandátuma a bírósági el-
járás miatt nem szűnik meg, to-

vább folytatja képviselői mun-
káját.

A Jobbik frakció munkáját 
értékelve azt mondta el, hogy a 
kampányban ismertetett prog-
ramjuk mentén azokat a tör-
vényjavaslatokat és határoza-
ti javaslatokat megszavazták, 
melyek az ő programjukban is 
szerepeltek. Határozottan bí-
rálta az önkormányzati vá-
lasztási rendszer módosítását, 
ami a Jobbik álláspontja sze-
rint a nagy pártoknak, közü-
lük is most a Fidesznek kedvez, 
s aggályosnak tartják a külsős 
alpolgármesterek és külsős fő-
tisztviselők alkalmazásának a 
lehetőségét is. Ezzel együtt az 
őszi helyhatósági választások-
ra már készül a Jobbik: minden 
körzetben lesz jelöltjük, s 90%-
os bizonyossággal polgármes-
ter-jelöltet is állítanak.

A kampányigéretekhez híven


